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                                                                                Záznam  

                      zo zasadnutia Komisie školstva pri MsZ mesta Spišská Nová Ves, 22. 1. 2025 

  

Prítomní:  
1. Mgr. Jozef Kačenga, predseda komisie školstva 

2. Ing. Vladimír Jančík 

3. RNDr. Ladislav Ruttkay 

4. Mgr. Mariana Kacvinská, Dis. art.   

5. Mgr. Judita Iľašová 

6. Mgr. Miriam Nevyjelová 

7. Mgr. Jana Marcinčinová 

8. Mgr. Júlia Čurillová, garant za školstvo 

9. Ing. Jozef Gonda, viceprimátor mesta 

10. JUDr. Radka Romaňáková, riaditeľka, Správa školských zariadení 

11. Ing. Eva Štubňová, zapisovateľka 

Neprítomní: 

1. Ing. Mária Hvizdošová   

Miesto zasadnutia: malá zasadacia miestnosť  MsÚ Spišská Nová Ves 

Program: 

1. Úvod 

2. Prerokovanie návrhu VZN mesta Spišská Nová Ves č. 1/2025 o určení výšky príspevkov v školách 

    a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišská Nová Ves 

3. Rôzne 

4. Záver 

K bodu 1 : 

Prítomných privítal predseda Komisie školstva Mgr. Jozef Kačenga.  

K bodu 2 : 

Mgr. Júlia Čurillová oboznámila prítomných o navrhovaných zmenách v pripravenom návrhu VZN č. 1/2025. 

- Mesačný poplatok na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti centra voľného času: doplnený bol bod 4 b) deti od 5 do 

dovŕšenia 15 rokov veku za každý záujmový útvar nepravidelnej činnosti zaplatia 1,- euro. 

V predchádzajúcom VZN nebola rozlíšená pravidelná a nepravidelná činnosť, suma bola 2 eurá. 

Záujmový útvar s nepravidelnou činnosťou dostane polovičnú dotáciu. 

- Príspevok zákonného zástupcu stravníkov v školskom stravovacom zariadení pri MŠ sa bude meniť z 0,50 €/vydaný 

obed na 15,- eur mesačne/ celodenná strava bez ohľadu na počet odobratých jedál alebo zvýšiť príspevok z 0,5 € na 1 

€/denne. 

JUDr. Radka Romaňáková oboznámila komisiu školstva so svojim návrhom - príspevkom zákonného zástupcu dieťaťa v ŠJ pri 

MŠ, ktorý sa má meniť z 0,50 €/vydaný obed na 15,- eur mesačne/ celodenná strava  bez ohľadu na počet odobratých jedál, alebo 

zvýšiť príspevok rodiča na réžiu z 0,50 na 1 €/denne.  

Režijné náklady na podanú stravu v MŠ sú rovnaké bez ohľadu na to, či sú všetky deti v daný deň v MŠ alebo nie, a tak mesačný 

príspevok zákonného zástupcu viac zodpovedá skutočným režijným nákladom ako príspevok na vydané jedlo denne.  

Pri navýšení príspevku rodiča z 0,5 € na 1 € by mesto získalo 148 000 € ročne (doteraz to bolo 74 000 €).  

Pri zavedení paušálneho 15 € poplatku by mesto získalo 157 000 €. 

Mgr. Júlia Čurillová v školských stravovacích zariadeniach pri ZŠ aj MŠ máme obrovský modernizačný dlh, chýbajú nám nové 

technológie e energeticky úsporné zariadenia. Pociťujeme nedostatok odborných pracovníkov – kuchárok, a to z dôvodu veľmi 

nízkych platov, ktoré sú na hranici minimálnej mzdy. Onedlho nebude mať kto v našich jedálňach variť. Preto je potrebné začať 

riešiť z navýšených prostriedkov príspevku od rodičov aj mzdy zamestnancov ŠJ pri MŠ, ale tiež aj v ŠJ pri ZŠ.  

K bodu 3 : 

Mgr. Jozef Kačenga upozornil, že vedenie základných škôl nechce púšťať žiakov z vyučovania na Dni otvorených dverí stredných 

škôl a požiadal vedúcu oddelenia školstva a školského úradu Mg. Júliu Čurillovú, aby tlmočila srdečné pozvanie riaditeľom 

základných škôl od riaditeľov stredných škôl.  

 

UZNESENIE: 

Komisia školstva odporúča schváliť: 

- mesačný poplatok na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti centra voľného času pre  deti od 5 do dovŕšenia 15 rokov 

veku za každý záujmový útvar nepravidelnej činnosti zaplatia 1,- euro, 

- príspevok zákonného zástupcu dieťaťa v ŠJ pri MŠ, 15 € mesačne/celodenná strava 

 

K bodu 4 : 

Mgr. Jozef Kačenga  poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie KŠ.  
Najbližšie zasadnutie komisie školstva bude v mesiaci apríl - máj, alebo podľa potreby. 

 
                                       Mgr. Jozef Kačenga, v. r. 

                       predseda Komisie školstva 
Zapísala: Ing. Eva Štubňová, 22. 1. 2025 


